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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Infrastruktury (nr 4) 
19 grudnia 2019 r. 
Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Pawła Olszew-
skiego (KO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– wniosek w sprawie powołania podkomisji stałych. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel, Jolanta Misiak, Marcin 
Mykietyński, Jakub Sindrewicz – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO): 

Dzień dobry. Witam państwa bardzo serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji Infra-
struktury. Witam bardzo serdecznie panie posłanki i panów posłów. 
Stwierdzam kworum. 
Jak  państwo  doskonale  wiecie,  przedmiotem  dzisiejszego  posiedzenia,  zgodnie 

z przedstawionym porządkiem,  jest rozpatrzenie wniosku w sprawie powołania pod-
komisji  stałych. Czy mają  państwo  jakieś  uwagi  do przedłożonego  porządku  obrad?                                    
Nie widzę. Stwierdzam przyjęcie porządku dziennego. 
Szanowni państwo, zgodnie z art. 165 regulaminu Sejmu, komisje mogą ze swojego 

składu  powoływać  podkomisje,  określając  ich  skład  oraz  zakres  działania.  Powoła-
nie podkomisji wymaga zgody Prezydium Sejmu. Dzisiaj będziemy głosowali wniosek 
do Prezydium Sejmu w sprawie powołania podkomisji. Dopiero po akceptacji Prezydium 
Sejmu będziemy mogli powołać podkomisje wraz z określeniem składu. Do składu, jak 
rozumiem, już się państwo zapisali. Jeżeli ktoś się nie zapisał, proszę o zapisanie się. 
Dla państwa  informacji  powiem,  że Prezydium Komisji  kilkakrotnie  się  spotkało 

i rozmawiało na temat liczby oraz zakresu działania poszczególnych podkomisji. Może 
odczytam państwu, jakie są propozycje w sprawie podkomisji w obecnej kadencji Sejmu. 
Pierwsza to podkomisja do spraw budownictwa oraz gospodarki przestrzennej i miesz-
kaniowej. Druga to podkomisja do spraw transportu kolejowego. Trzecia to podkomisja 
do spraw transportu lotniczego. Czwarta to podkomisja do spraw transportu drogowego, 
drogownictwa i poczty. Kolejna to podkomisja do spraw monitorowania wykorzystania 
funduszy Unii Europejskiej w zakresie infrastruktury. Ostatnia, jedna z ważniejszych, 
to podkomisja  do spraw  bezpieczeństwa  ruchu  drogowego.  Jeżeli  nie mają  państwo 
uwag, wniosków do przedstawionej propozycji, przejdziemy do głosowania nad wnio-
skiem  do Prezydium  Sejmu  w sprawie  powołania  podkomisji.  Czy  są jakieś  uwagi?                          
Nie widzę. 
W związku z tym przystępujemy do głosowania. 
Kto z państwa jest za propozycją Komisji do Prezydium Sejmu? Kto jest za? Kto jest 

przeciwny? Kto się wstrzymał? Nie widzę. Proszę o wyniki. 

Sekretarz Komisji Jakub Sindrewicz: 
33 głosy za, nikt się nie sprzeciwił i nie wstrzymał. 

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO): 
Tym samym Komisja zaakceptowała propozycję i wniosek do Prezydium Sejmu w spra-
wie powołania przedmiotowych podkomisji stałych. 
Niniejszym wyczerpaliśmy porządek obrad dzisiejszego posiedzenia Komisji. 
Zamykam posiedzenie. Dziękuję serdecznie. 


